
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Miljøministeren

Dato: 17. maj 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes med henblik på en drøftelse af administrationen af strandbe-
skyttelseslinjen ift. småøer uddybe ministeren svar på spørgsmål 117 om sag-
er fra Venø og herunder redegøre for:
a. Hvordan ministeren ser på sagerne ift. Venøs udviklingsplan, som har til
hensigt at skabe udvikling på Venø og gøre Venø til et attraktivt bosætnings-
område og et egnet udgangspunkt for erhvervsaktive borgere? Ville sagerne
have fået et andet udfald, hvis de blev set som en del af en samlet udviklings-
plan frem for enkelte sager?
b. Hvordan beboerne fra Venø kunne have grebet tingene anderledes an for
at opnå den ønskede udvikling på øen?
c. Om ministeren mener, at sagerne samlet set er i overensstemmelse med
intentionen om, at den udvidede strandbeskyttelseslinje på de små øer skal
administreres mere liberalt, når forholdene og hensynet til øernes erhvervs-
mæssige udvikling kræver det?

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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